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 Protokół nr 56/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 czerwca 2020 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się na sali sesyjnej Urzędu Miejskiego. Na wniosek 

Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia na usługę udzielenia kredytu długoterminowego w 

wysokości 2 220 000,00 zł na  finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań”. 

 

2.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

przetargu nieograniczonego na usługę udzielenia kredytu długoterminowego w 

wysokości 2 220 000,00 zł na  finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 55/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 55/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Nr XIX/126/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 7 maja 2020 r. w sprawie określenia, szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą ulg w spłacie należności pieniężnych z 

tytułu oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub użytkowanie przypadających za 

okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii COVID-19. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Widźgowska wyjaśniła, że rozszerzony został zakres udzielanej pomocy o możliwość 

rozłożenia na raty należności oraz o odroczenie płatności. Ponadto dodano zapis dotyczący 

uregulowania terminu w zakresie udzielenia pomocy podmiotom prowadzącym działalność 

gospodarczą. 

 

/pan Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z 

przeznaczeniem na realizację w 2020 r. zadania „Remont Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego 

w Nowym Mieście Lubawskim”. 

 

Pan Starosta wyjaśnił, że chodzi tutaj o pomoc finansową w wysokości 12 000 zł z 

przeznaczeniem na remont sali sesyjnej Urzędu Miejskiego.  

Pani Łątkowska poinformowała, że w podstawie prawnej jest błąd w publikatorze ustawy o 

samorządzie powiatowym tj. powinno być „t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 920” /było t.j. Dz. U. z 

2019r. poz. 511 ze zm./ 

 

Wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim Pani 

Barbarze Bober prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Ubezpieczenia Barbara 

Bober, ul. Klasztorna 1, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 
 

Pan Starosta wyjaśnił, że chodzi tutaj o umorzenie czynszu za najem lokalu za okres od dnia 1 

maja 2020 r. do dnia 30 czerwca 2020 r. 

Pani Widźgowska poinformowała, że jeżeli chodzi o kolejny miesiąc to będzie można podjąć 

takie uchwały dopiero w lipcu. 

 

Wniosek pani B. Bober stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Panu Januszowi Maćkowskiemu prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą 

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Fiołek”. 

Pan Starosta poinformował, że niżej wymienione uchwały dotyczą umorzeń czynszów za najem 

lokali w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3.  

Pan Skrabnik stwierdził, że w uchwale dotyczącej najmu lokalu przez panią Urbanek jest błąd, 

ponieważ pani Urbanek nie złożyła wniosku o umorzenie najmu za miesiąc maj, we wniosku 

jest tylko wpisany okres od 13 marca do 30 kwietnia oraz za miesiąc czerwiec i lipiec.  

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek pana J. Maćkowskiego stanowi załącznik nr 5. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Marzenie Górnej prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Pracownia 

Protetyczna Górna Marzena, Pacółtowo ul. Gen. Waraksiewicza 37. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek pani M. Górnej stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Urszuli Moeller prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Pracownia 

Protetyczna  Moeller Urszula, ul. Sosnowa 1, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wniosek pani U. Moeller stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie/ 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Henryce Rożentalskiej prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Prywatna 

Praktyka Stomatologiczno – Ortodontyczna Henryka Rożentalska, ul. Grunwaldzka 3, 

13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Wniosek pani H. Rożentalskiej stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

oraz za najem powierzchni reklamowej na elewacji budynku administracyjno – 

biurowego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim Pani Monice Urbanek 

prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Kancelaria Radcy Prawnego Monika 

Urbanek, ul. Targowa 26/43, 87-100 Toruń. 

W związku uwagami pana Skarbnika stwierdzono, iż należy poprawić w § 1 projektu uchwały 

wysokość umorzenia, która wynosi: „317,01 zł brutto” oraz okres umorzenia tj. : „od dnia          

1 czerwca 2020 r. do dnia 30 czerwca 2020 r.”. 
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/pan M. Buliński wszedł na posiedzenie/ 

Wnioski pani M. Urbanek stanowią załączniki nr 9 i 10. 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. 

Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Centrum Stomatologii Sp. z o.o. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wniosek pana M. Urbaniaka stanowi załącznik nr 11. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Dorocie Regule prowadzącej działalności gospodarczej pod nazwą NZOZ Ośrodek 

Terapii Uzależnień i Współuzależnienia, ul. Rydygiera 6, 13-200 Działdowo. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wniosek pani D. Reguła stanowi załącznik nr 12. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wydzierżawienia Polkomtel Infrastruktura Sp. z o.o. z siedzibą w 

Warszawie nieruchomości gruntowej będące własnością Powiatu Nowomiejskiego 

położonej we wsi Kurzętnik. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Widźgowska wyjaśniła, że pełnomocnik firmy Polkomtel wnioskuje o obniżenie stawki 

dzierżawy z 3500 zł na 2500 zł miesięcznie. Dodała, że firma przeprowadziła audyt, z którego 

wynika, iż płacą stosunkowo wysoką stawkę za dzierżawę w porównaniu z innymi 

lokalizacjami stacji bazowych. Poinformowała, że poprosiła firmę o udostępnienie danych 

dotyczących wysokości dzierżawy innych stacji. Natomiast firma nie zgodziła się na 

udostępnienie tego typu danych.  

Pan Buliński stwierdził, że jest przeciwny obniżeniu stawki dzierżawy nieruchomości 

gruntowej. 

 

Wniosek firmy Polkomtel stanowi załącznik nr 13. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 



5 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w sprawie obniżenia czynszu z tytułu najmu lokali. 

 

Pan Starosta poinformował, że PGWWP to instytucja państwowa. Dodał, że samorządom 

również obcina się dochody. W związku z powyższym stwierdził, że jego stanowisko jest takie, 

iż nie należy obniżać czynszu z tytułu najmu pomieszczeń. 

Pani Widźgowska poinformowała, że kwota miesięcznego czynszu wynosi 1166,77 zł brutto. 

 

Wniosek PGW Wody Polskie stanowi załącznik nr 14. 

Wniosek został rozpatrzony negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na usługę udzielenia 

kredytu długoterminowego w wysokości 2 220 000,00 zł na  finansowanie planowanego 

deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań”. 

Pan Starosta poinformował, że kredyt był zaplanowany w budżecie na rok 2020. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Specyfikacja stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na usługę 

udzielenia kredytu długoterminowego w wysokości 2 220 000,00 zł na  finansowanie 

planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

Pan Starosta odczytał skład komisji tj.: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 

2. Zastępca przewodniczącego – Jolanta Jamroży 

3. Sekretarz – Beata Widźgowska 

4. Członek komisji –  Monika Klimek 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku wraz z 

oświadczeniem Stowarzyszenia Manufaktura Nowomiejska w sprawie przesunięcia 

terminu realizacji zadania publicznego. 

 

Pan Starosta poinformował, że przesunięcie terminu realizacji zadania publicznego nastąpi do 

15.12.2020r. 

 

Wniosek wraz z oświadczeniem stanowi załącznik nr 16. 
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Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku wraz z 

oświadczeniem Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w sprawie 

przesunięcia terminu realizacji zadania publicznego /umowa Nr 15/2020/. 

 

Pan Starosta poinformował, że przesunięcie terminu realizacji zadania publicznego nastąpi do 
31.12.2020r. 

 

Wniosek wraz z oświadczeniem stanowi załącznik nr 17. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Polskiego Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów w sprawie rozwiązania umowy nr 18/2020.  

 

Pan Starosta poinformował, że stowarzyszenie rezygnuje z realizacji zadania z zakresu 

„Aktywizacja niepełnosprawnych” i z  przyznanej dotacji.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 18. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku wraz z 

oświadczeniem Stowarzyszenia Kolekcjonersko – Strzeleckiego ORŁY w sprawie 

przesunięcia terminu realizacji zadania publicznego. 

 

Pan Starosta poinformował, że przesunięcie terminu realizacji zadania publicznego nastąpi do 

30.12.2020r. 

 

Wniosek wraz z oświadczeniem stanowi załącznik nr 19. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie z protokołami z 

zapewnienia bezpiecznych i higienicznych warunków korzystania z obiektów placówki 

/Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna i Powiatowa Biblioteka Pedagogiczna/. 

/weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że placówka powróciła do pracy stacjonarnej i w dniu 

30.04.2020 r. dokonano przeglądu obiektu pod względem stanu bezpieczeństwa pomieszczeń  

związanego z obecną sytuacją epidemiologiczną.  

 

Protokoły stanowią załączniki nr 20 i 21. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie 

odwołania p. Anny Bartkowskiej ze stanowiska kierownika kształcenia praktycznego w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska wyjaśniła, że w dniu 25 maja 2020 r. pani Anna Bartkowska złożyła rezygnację 

ze stanowiska kierownika kształcenia praktycznego w ZSZ w Kurzętniku. Dodała, że 

odwołanie nastąpi z dniem 31 sierpnia 2020 r.  

 

Pismo stanowi załącznik nr 22. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za     

2019 r.  

Pan Skarbnik szczegółowo omówił sprawozdanie finansowe powiatu nowomiejskiego za      

2019 r. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu nowomiejskiego za I półrocze 2020 r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że w przedmiotowej uchwale również należy dokonać poprawki w 

podstawie prawnej: powinno być:  „t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 920” /było t.j. Dz. U. z 2019r. poz. 

511 ze zm./. Szczegółowo omówił zamiany w WPF i w budżecie powiatu.  

Pan Buliński odniósł się do środków przekazanych dla Powiatowego Urzędu Pracy w 

wysokości 80 000 zł „z przeznaczeniem na obsługę”. Zapytał się na co będą przeznaczone te 

środki.  

Pan Skarbnik wyjaśnił, że PUP wykorzystuje środki z Funduszu Pracy i nie jest dokładnie 

określone na co mogą być przeznaczone powyższe środki. Dodał, że środki mogą być 

przeznaczone m.in. na wynagrodzenia, natomiast ogólnie jest ujęte, iż mogą być przeznaczone 

na tzw. „obsługę”. 

Pan Starosta nadmienił, że jest przedstawiony dosyć szeroki katalog na co mogą być 

przeznaczone powyższe środki. 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że powyższe środki są jedynie „planowane” i ich wysokość jest  

uzależniona od pracy poszczególnych jednostek. 

Pan Starosta zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami 

Związku Powiatów Polskich dotyczącymi publikacji artykułów prasowych i wzmianek 

dotyczących działalności ZPP. 

 

Raporty ZPP stanowią załączniki nr 23, 24, 25. 

 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 26. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


